
KOMISJA  BUDŻETOWA

I ROZWOJU  GOSPODARCZEGO

AO.BR.0012.3.36.2022

PROTOKÓŁ NR 36/2022

Z POSIEDZENIA

KOMISJI  BUDŻETOWEJI  ROZWOJU  GOSPODARCZEGO

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  27 września  2022  r.

Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  - Zbigniew  Markowski

otworzył  posiedzenie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  które  odbyło  się  w dniu  27

września  2022  r. i powitał  członków  Komisji,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Sekretarza  Powiatu  -

Ewę  Bąbelek,  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  -  Tomasza  Przybylskiego  oraz  Główną  Księgową  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  -  Beatę

Wolanin.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poinformował,  że  radni

otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na  tablety  i poprosił  radnych  o

potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  7 radnych  i stwierdził  quorum  oraz

prawomocność  obrad.

Nieobecny  na komisji  Starosta  Andrzej  Wilkoński.

Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że w związku  z obecnością  na posiedzeniu  Dyrektora  i

Głównej  Księgowej  SP ZOZ w pierwszej  kolejności  zostanie  omówiona  ocena  sytuacji  finansowej

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu  za I półrocze  2022  roku.

Ad. 3. Ocena  sytuacji  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2022  roku.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  Dyrektora  SP ZOZ o omówienie  oceny  sytuacji  finansowej

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu  za I półrocze  2022  roku.

Dyrektor  SP ZOZ  poinformował,  że w I kwartale  2022  r. szpital  zmagał  się z pandemią  COVID-

19.  W związku  z koniecznością  utworzenia  Oddziału  Covidowego  (COV),  tymczasowo  zawieszono

funkcjonowanie  Oddziału  Noworodkowego  (ODN).

l



Plan  finansowy  SP ZOZ na 2022  rok  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Radę  Społeczną  w

dniu  25 lutego  2022  r. Podstawowe  źródło  przychodów  uzyskiwanych  przez  SP ZOZ stanowią  umowy

zawarte  z WOW  NFZ w Poznaniu  na udzielanie  świadczeń  zdrowotnych.  Przychody  na 2022  r.

zaplanowano  w  wysokości  84.441.800,00  zł.  Wykonanie  na 30.06.2022  r. przyniosło  kwotę

41.515.668,48  zł, co stanowi  49,16%  planowanych  dochodów.  Plan finansowy  w zakresie  kosztów

ustalono  na poziomie  85.543.200,00  zł, a na 30.06.2022  r. wykonanie  stanowiło  42.664.594,59  zł

(49,87%  planowanych  rocznych  kosztów).  Dyrektor  omówił  także  bilans  zysków  i strat  SP ZOZ. W I

półroczu  2022  r. szpital  wygenerował  stratę  w kwocie  982.181,35  zł. Następnie  Dyrektor  przedstawił

realizację  zaplanowanych  robót  inwestycyjnych  na 2022  r. - w I półroczu  2022  r. przeznaczono

178.350,00  zł na rozbudowę  szpitala  w Nowym  Tomyślu,  34.870,50  zł na przebudowę  rozdzielni

elektrycznej  oraz  19.336,83  zł na montaż  klimatyzatorów  w pomieszczeniach  szpitalnych.

Główna  Księgowa  SP ZOZ poinformowała,  że na dzień  30.06.2022  r. stan  środków  pieniężnych

na rachunkach  bankowych  i w kasie  wynosi  2.724.462,75  zł, a stan  zapasów  magazynowych  wynosi

1.296.145,55  zł. Wartość  należności  na dzień  30.06.2022  r. wynosi  3.631.743,76  zł, w tym  należności

wymagalne  49.421,98  zł. Główna  Księgowa  oznajmiła,  że zobowiązania  stanowią  10.479.766,67  zł, w

tym  zobowiązania  wymagalne  795.833,46  zł. Szpital  w Nowym  Tomyślu  ma zaciągnięte  dwa  kredyty,  a

łączne  zadłużenie  na dzień  30.06.2022  r. wynosi  1.576.072,13  zł.

Dyrektor  SP ZOZ  poinformował,  że Il półrocze  br. zapowiada  się gorzej  dla kondycji  finansowej

szpitala.  Dyrektor  zwrócił  uwagę  na podwyżki  cen  oraz  inflację.  Również  wzrost  wynagrodzeń  umów  o

pracę  w ochronie  zdrowia  od I lipca  br. spowoduje  wzrost  wydatków  w granicach  700  -  800  tys.  zł, z

czego  ok. 600  tys.  zł pokrywa  Narodowy  Fundusz  Zdrowia.  Coraz  więcej  wykonawców  wypowiada

umowy,  ponieważ  nie są w stanie  dostarczać  usług  lub  materiałów  w ustalonych  cenach.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy Narodowy  Fundusz  Zdrowia  wywiązuje  się z wypłacania

środków?

Dyrektor  SP ZOZ poinformował,  że obecnie  NFZ wywiązuje  się z zawartych  umów.  Problemy

finansowe  związane  z podwyżkami  dotyczą  Il półrocza  br.

Radny  Sylwester  Kamyszek  odniósł  się  do  zawieszenia  funkcjonowania  Oddziału

Noworodkowego  i utworzenia  Oddziału  Covidowego.  Radny  zapytał,  gdzie  byli  kierowani  pacjenci,

wymagający  hospitalizacji  na Oddziale  Noworodkowym?

Dyrektor  SP ZOZ poinformował,  że pacjenci  byli  kierowani  do szpitali  ościennych.

Radny  Sylwester  Kamyszek  wyraził  zaniepokojenie  wysokimi  kosztami  ponoszonymi  przez

szpital  w związku  z podwyżkami,  tj. wzrost  wynagrodzeń,  wzrost  opłat  za energięi  gaz.

Dyrektor  SP ZOZ dodał,  że środki  przeznaczone  na wynagrodzenia  były ustalone  z góry

ryczałtem,  a nie  z miesiąca  na miesiąc.

Wicestarosta  dodał,  że procedury  finansowania  szpitali  są niedoprecyzowane.

0 godzinie  12.30  obrady  opuścili  Dyrektor  SP ZOZ i Główna  Księgowa  SP ZOZ.

Ad.  2. Opiniowanie  sprawozdania  z wykonania  budżetu  Powiatu  za I półrocze  2022  roku.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  o zabranie  głosu  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że budżet  Powiatu  Nowotomyskiego  jest  rocznym  planem

dochodów  i wydatków  oraz  przychodów  i rozchodów.  Uchwała  budżetowa  przewidywała  na dzień  1

stycznia  2022  roku  realizację  dochodów  budżetu  Powiatu  w wysokości  95.147.168,43  zł oraz  wydatków

budżetu  Powiatu  w  wysokości  103.573.259,67  zł. Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w  planie

2



dochodów  budżetu  Powiatu  w I półroczu  br. Plan  dochodów  po zmianach  wprowadzonych  uchwałami

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  stanowił  na dzień  30.06.2022  roku

kwotę  95.930.198,44  zł, a wykonanie  dochodów  wynosiło  47.607.429,65  zł (49,63  % planu).  Skarbnik

poinformowała,  że w okresie  sprawozdawczym  zwiększono  plan wydatków  budżetowych  o kwotę

7.974.612,16  zł. Plan wydatków  budżetowych  po wprowadzonych  zmianach  na dzień  30 czerwca  2022

roku  wynosił  111.547.871,83  zł, a wykonanie  43.587.105,63  zł, co stanowi  39,07  %. Skarbnik  Powiatu

dodała,  że na dzień  1 stycznia  2022  roku  zobowiązania  z tytułu  zaciągniętych  kredytów  wynosiły

23.994.156,76  zł, a na dzień  30 czerwca  2022  roku  - 22.162.202,50  zł. Starostwo  Powiatowe  nie

posiadało  na dzień  30 czerwca  2022  roku  zobowiązań  wymagalnych.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  z czego  wynika  niewielkie  wykonanie  dochodów  w zakresie

gospodarki  mieszkaniowej  na poziomie  15,77%?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że w planie  dochodów  ujęto  sprzedaż  budynku  przy ul.

Kolejowej  2 w Nowym  Tomyślu,  w którym  znajduje  się  Powiatowy  Urząd  Pracy.  Sprzedaź  ww.

nieruchomości  nie doszła  do skutku.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czego  dotyczą  dochody  w dziale  900 w zakresie  ochrony

środowiska?

Skarbnik  Powiatu  oznajmiła,  że dochody  w ww.  dziale  związane  są z wydobyciem  kopalin.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  czy istnieje  zagrożenie  niezrealizowania  budżetu  w ll

półroczu  br.?

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że wykonanie  dochodów  na dzień  31 lipca  br. stanowiło

56,80  % planu.  Skarbnik  Powiatu  stwierdziła,  że w skali  ogólnej  jest  to zadowalający  wynik.  Dla

przykładu  subwencja  oświatowa  ma wykonanie  na poziomie  68 %, dochody  geodezyjne  59 %.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  jakie  jednostki  realizują  Program  Za Życiem?

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że są to szkoły,  Poradnia  Psychologiczno  -  Pedagogiczna

oraz  Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie.

Ad 4. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

a) Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że sprawozdanie  było  dostępne  w materiałach  na

tabletach  i odniósł  się do posiedzenia  Zarządu  z dnia  7 września  br. punktu  6. Przewodniczący  poprosił

Wicestarostę  o przybliżenie  tematu.

Wicestarosta  poinformował,  że Zarząd  negatywnie  rozpatrzył  wniosek  NZOZ  PZLR "Panaceum"

o umożliwienie  kontynuacji  umowy  najmu  lokali,  podtrzymując  swoją  decyzję  w  sprawie

przedmiotowej  nieruchomości.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  przyjęła  sprawozdanie  Starosty

Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

b) Informacja  o przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu  za I półrocze  2022  roku  oraz  informacja  o

kształtowaniu  się wieloletniej  prognozy  finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

3



Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że wyżej  wymienione  informacje  zostały  omówione

przez  Skarbnika  Powiatu  w punkcie  2.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  przyjęła  informację  o przebiegu  wykonania

budżetu  Powiatu  za I półrocze  2022  roku  oraz  informację  o kształtowaniu  się wieloletniej  prognozy

finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

c) Informacja  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2022  roku.

Przewodniczący  Komisji  oznajmił,  że informacja  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego  SP

ZOZ w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2022  roku  została  omówiona  przez  Dyrektora  oraz  Główną

Księgową  SP ZOZ w punkcie  3.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  przyjęła  informację  o przebiegu  wykonania

planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2022  roku.

d) Sprawozdanie  z Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony

Ofiar  Przemocy  na lata  2016-2026  za rok  2021.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  przyjęła  sprawozdanie  z Powiatowego

Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata  2016-2026  za

rok  2021.

e) Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w

Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za rok  2021.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  przyjęła  sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej

Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za

rok  2021.

f) Sprawozdania  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego  za 2021  rok.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do przedstawionych  sprawozdań  są pytania?

Radny  Sylwester  Kamyszek  oznajmił,  że ochrona  cieków  przez  Nadzory  Wodne  jest

niezadowalająca.  Radny  zauważył,  że jazy  wodne  zlokalizowane  na ciekach  w granicach  powiatu  nie są

regularnie  obsługiwane.  Radny  stwierdził,  że problem  może  wynikać  z niewystarczających  środków

finansowych.

Wicestarosta  wyjaśnił,  że Nadzory  Wodne  przekazują  do Powiatu  sprawozdania  z działań

podejmowanych  na wyznaczonych  terenach.  Wicestarosta  dodał,  że Nadzory  Wodne  kontrolowane  są

przez  Państwowe  Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie.
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Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  przyjęła  sprawozdania  z działań

podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021

rok.

g) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2022.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  o zabranie  głosu  Skarbnika  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z realizacji

budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Zespołu  do spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności  w Nowym  Tomyślu,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  w jakim  celu dokonuje  się  na wniosek  Kierownika

Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej  i Kartograficznej  Starostwa  Powiatowego  w Nowym

Tomyślu  przesunięcia  środków  finansowych  w planie  wydatków  budżetowych  w dziale  710,  rozdział

71012?

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że środki  te  będą  przeznaczone  na serwerownię  w

Powiatowym  Ośrodku  Dokumentacji  Geodezyjnej  i Kartograficznej.

Radny  Marek  Wichtowski  zapytał,  na jakim  etapie  jest  budowa  jazu  na rzece  Obrze?

Wicestarosta  odpowiedział,  że Wody  Polskie  przekazały  informację  o przesunięciu  rozpoczęcia

realizacji  inwestycji  na przyszły  rok  ze względów  formalnych.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNE  1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski
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NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

h) Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  o zabranie  głosu  Skarbnika  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033,  w zakresie  dochodów  i wydatków.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

i) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr XXXV/324/2022  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z

dnia  21 lutego  2022  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  nr XXXV/324/2022  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia

21 lutego  2022  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNl  1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski
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NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

j) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z

dnia  26 maja  2021  r. w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub  w

części,  łącznie  z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub  odstępowania  od

ustalenia  opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  nr XXV111/269/2021 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia

26 maja  2021  r. w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  umorzenia  w całości  lub w części,

łącznie  z odsetkami,  odroczenia  terminu  płatności,  rozłożenia  na raty  lub  odstępowania  od ustalenia

opłaty  za pobyt  dziecka  w pieczy  zastępczej.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, ISIIEOBECNE 1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

k) Projekt  uchwały  w sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno-finansowej  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2021.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno-finansowej  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNE  1

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Edwin  Pigla, Marek

Wichtowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Zbigniew  Markowski
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NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Komisja  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

0 godzinie  13.21  obrady  opuścił  radny  Marek  Wichtowski.

I) Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej

własność  Powiatu  Nowotomyskiego  na rzecz Gminy  Opalenica  (dot. działki  nr 234/2  zlokalizowanej

w  Opalenicy  w przebiegu  ul. Spokojnej).

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej

własność  Powiatu Nowotomyskiego  na rzecz Gminy Opalenica (dot. działki nr 234/2 zlokalizowanej  w

Opalenicy  w przebiegu  ul. Spokojnej).

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNE  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla

NIEOBECNI  (2)

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

m)  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiących  własność  Powiatu  Nowotomyskiego  na rzecz Gminy  Opalenica  (dot. działek  nr 1341/1

i 1447  zlokalizowanych  w Opalenicy  w przebiegu  ul. Bukowej.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiących

własność  Powiatu  Nowotomyskiego  na rzecz Gminy  Opalenica  (dot.  działek  nr 1341/1  i 1447

zlokalizowanych  w Opalenicy  w przebiegu  ul. Bukowej.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla
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NIEOBECNI  (2)

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

n) Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  i szczegółowe  warunki

przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za godziny

ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych  zastępstw  dla  nauczycieli.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  i szczegółowe  warunki

przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za godziny

ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych  zastępstw  dla nauczycieli.

Wyniki  głosowania

ZA: 5, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (5)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Sylwester  Kamyszek

NIEOBECNI  (2)

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

o) Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego

z organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku

publicznego  na rok  2023"

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku

publicznego  na rok  2023".

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  2

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla

NIEOBECNI  (2)

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

p) Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w

Nowym  Tomyślu/nieprawidłowości  związane  z funkcjonowaniem  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym

Tomyślu/nieprawidłowości  związane  z funkcjonowaniem  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN12

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Edwin  Pigla

NIEOBECNI  (2)

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Ad 5. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?

Radny  Patryk  Kąkolewski  oraz  radny  Sylwester  Kamyszek  wystąpili  z propozycją,  aby

przedstawiciele  Nadzorów  Wodnych  brali  udział  w posiedzeniach  komisji,  na których  analizowane  jest

sprawozdanie  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  w Powiecie  Nowotomyskim.

Radny  Adam  Frąckowiak  zwrócił  uwagę  na  zakrzaczenia  występujące  przy  przejazdach

kolejowych  na terenie  powiatu.

W wyniku  dyskusji,  komisja  wystąpiła  z wnioskiem  w  sprawie  wycinki  zakrzaczeń  przy

przejazdach  kolejowych  na obszarze  powiatu  nowotomyskiego.

Ad 6. Sprawy  różne.

a) pismo  Prezesa  Zarządu  Związku  Powiatów  Polskich  o rozważenie  możliwości  udzielenia  pomocy

finansowej  dla Powiatu  Łańcuckiego  na zakup  samochodu  dostawczego  dla Ukraińskiej  Jednostki

Wojskowej.

Komisja  podjęła  dyskusję  w sprawie  rozważenia  możliwości  udzielenia  pomocy  finansowej  dla

Powiatu  Łańcuckiego  na zakup  samochodu  dostawczego  dla Ukraińskiej  Jednostki  Wojskowej.

W wyniku  dyskusji,  Komisja  nie przychyliła  się  do ww.  wniosku.

b) pismo  Prezesa  Zarządu  WOKiSS  o wsparcie  finansowe  na zakup  samochodu  dla  jednostki  wojsk

obrony  terytorialnej  Obwodu  Winnickiego  na Ukrainie.

lO



Komisja  podjęła  dyskusję  w sprawie  wsparcia  finansowego  na zakup  samochodu  dla jednostki

wojsk  obrony  terytorialnej  Obwodu  Winnickiego  na Ukrainie.

W wyniku  dyskusji,  Komisja  nie przychyliła  się do ww.  wniosku.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy ktoś  chce  jeszcze  zabrać  głos?

Nikt  się nie zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewod  iczący

Komisji Bu żetowe3

Rozwoju  Go  odarczego

7higniew  rkowski

Przygotował(a):  Patrycla Dembmak

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.p


